
Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze 
zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  
v sekretariátu MěÚ Milevsko. 
 

Z á p i s 
 
 

z 28. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 26. března 2014  
od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 
 
Přítomni: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, MUDr. Zdeněk Hobzek, 
Mgr. Marie Jelenová, RSDr. Jiří Kotalík, JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, 
Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav Pavlečka, p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, p. Marie 
Polívková, Ing. Pavel Procházka, MUDr. Miroslava Pučelíková, Ing. Ivan Radosta,  
Mgr. Ivana Stráská, Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin Třeštík. 
Omluveni: JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová. 
 
Program: 
 
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 27. zasedání a programu 28. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
 
1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
2. Změna rozpočtu města Milevska č. 4/2014 - OF 
3. Úvěr na akci „Sítě a komunikace Švermova“ 2014 – výzva k podání nabídky - OF 
4. Rekonstrukce ulice U Bažantnice a Klášterní – schválení realizace a zajištění financování  
    projektu - OISM 
5. Výběrové řízení – poskytnutí finančních prostředků z FRB bydlení města Milevska - OVV 
6. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 512/29 v ulici Dr. B. Šmerala – vyhlášení  
    záměru - OISM 
 
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 
Reakce na předchozí dotazy a podněty. 
Dotazy a podněty. 
Závěr. 
 
Písemné materiály k bodům č. 1 – 6 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a jsou 
přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi: 

- dopis o stavu chodníků a městských domů v ulici Sokolovská 
- zápis č. 23/2013 Kontrolního výboru ZMM  

 
Ustanovení orgánů zasedání 
 
28. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 
usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena Petra Slunečková a jako skrutátor byla 
pověřena Ing. Hana Kozáková. 
 
Ověřovatelé zápisu:  
MUDr. Zdeněk Hobzek, Mgr. Vlasta Machartová. 
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Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Ing. Lubomír Šrámek, MUDr. Miroslava Pučelíková, Mgr. Marie Jelenová. 
 
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Lubomír Šrámek.   
 
Schválení zápisu 27. zasedání a programu 28. zasedání ZMM 
Ing. Mgr. Doubek – připomínka k zápisu, domnívá se, že v bodě ohledně změny rozpočtu není 
přesně specifikován jeho pozměňující návrh na usnesení.  
Pan starosta prohlásil zápis 27. ZMM za schválený.  
 
Zastupitelé schválili program 28. zasedání ZMM. 
Hlasování:  Přítomno: 15 pro-15, proti-0, zdržel se-0. 
 
Mgr. Třeštík navrhl projednat bod č. 2, 3 a 4 najednou v jedné rozpravě a odhlasovat je postupně. 
 
1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. Mgr. Třeštík doplnil, že usnesení  
č. 298/14 týkající se Finančních příspěvků na sportovní činnost v roce 2014, které je v tabulce 
uvedeno, je již rovněž splněno. 
 
Usnesení č. 301/14 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí přehled: 
- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 27. zasedání ZMM, 
- nesplněných usnesení ze zasedání ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání ZMM současného 
období č. 1 – 26. 
Přítomno: 15 pro-15 , proti- 0, zdržel se- 0. 
 
Hlasování: 
Pro: Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Polanecký, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, Stráská, 
Macháček, Machartová, Kotalík, Polívková, Doubek, Radosta. 
 
2. Změna rozpočtu města Milevska č. 4/2014 – OF 
Úvodní informace k bodům č. 2 - 4 podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k těmto bodům vystoupili: 
Ing. Šrámek, Ing. Španvirt, Ing. Mgr. Doubek, p. starosta, Mgr. Stráská, MUDr. Pučelíková,  
Bc. Smrčina, Mgr. Třeštík, RSDr. Kotalík, p. Koliha, Mgr. Jelenová, p. Polívková, Ing. Radosta, 
p. Smrček. 
 
Ing. Šrámek – nelíbí se mu zadávací dokumentace a systém výběrového řízení, navrhuje pouze 
jedno dílčí kritérium č. 1 celkového nákladového zatížení. 
Ing. Mgr. Doubek – vznesl návrh na úpravu usnesení: ZMM ...vyhlašuje výběrové řízení  
pro přijetí dlouhodobého úvěru... Souhlasí s realizací navržených akcí, financování nejprve 
z vlastních zdrojů. 
 
Usnesení č. 302/14 
Zastupitelstvo města Milevska v rámci změny rozpočtu č. 4/2014: 

I.  schvaluje rozpočtové opatření č. 38 a změnu závazných ukazatelů aktuálně platného 
rozpočtu v rozsahu dle přílohy č. 1, 

II.  schvaluje změnu Přehledu investičních akcí dle přílohy č. 2, 
III.  bere na vědomí rozpočtová opatření č. 24 až 37. 

Přítomno: 18 pro-18, proti-0, zdržel se-0. 
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Hlasování: 
Pro: Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Polanecký, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, 
Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 
 
3. Úvěr na akci „Sítě a komunikace Švermova“ 2014 – výzva k podání nabídky – OF 
Ing. Šrámek, mluvčí návrhové komise – přečetl upravený návrh na usnesení: 
ZMM  
I. schvaluje vyhlášení výběrového řízení na veřejnou zakázku „Úvěr na akci Sítě a komunikace 
Švermova“. Pro výběr nejvhodnější nabídky nebude použit systém elektronické aukce., 
II. souhlasí s upraveným návrhem zadávací dokumentace veřejné zakázky „Úvěr na akci Sítě a 
komunikace Švermova“, 
III. souhlasí s předloženým návrhem bank, které budou osloveny k podání nabídky, 
IV. jmenuje hodnotící komisi dle předloženého návrhu. 
 
Ing. Mgr. Doubek – navrhl doplnit bod II. návrhu na usnesení. 
Ing. Šrámek – přečetl doplněnou II. část návrhu na usnesení a zastupitelé o ní hlasovali zvlášť: 
ZMM 
II. souhlasí s upraveným návrhem zadávací dokumentace veřejné zakázky „Úvěr na akci Sítě a 
komunikace Švermova“, dle rozpravy (jediným hodnotícím kritériem bude celkové nákladové 
zatížení), 
 
Pro: Šrámek, Procházka, Pučelíková, Třeštík, Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, Kotalík, 
Beneš, Polívková, 
Zdržel se: Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Hobzek, Herout, Doubek, Radosta. 
Přítomno: 19  pro-11, proti-0, zdržel se-8. 
Návrh byl přijat. 
 
Dále zastupitelé hlasovali o celém usnesení najednou: 
 
Usnesení č. 303/14 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje vyhlášení výběrového řízení na veřejnou zakázku „Úvěr na akci Sítě a komunikace 
Švermova“. Pro výběr nejvhodnější nabídky nebude použit systém elektronické aukce., 
II. souhlasí s upraveným návrhem zadávací dokumentace veřejné zakázky „Úvěr na akci Sítě  
a komunikace Švermova“, dle rozpravy (jediným hodnotícím kritériem bude celkové nákladové 
zatížení), 
III. souhlasí s předloženým návrhem bank, které budou osloveny k podání nabídky, 
IV. jmenuje hodnotící komisi dle předloženého návrhu. 
Přítomno: 19  pro-12, proti-0, zdržel se-7. 
 
Hlasování: 
Pro: Šrámek, Procházka, Pučelíková, Kupec, Třeštík, Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, 
Kotalík, Beneš, Polívková, 
Zdržel se: Jelenová, Peták, Polanecký, Hobzek, Herout, Doubek, Radosta. 
 
4. Rekonstrukce ulice U Bažantnice a Klášterní – schválení realizace a zajištění financování  
    projektu - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 
 
Usnesení č. 304/14 
Zastupitelstvo města Milevska 
I.  schvaluje realizaci a zajištění financování projektu s názvem „Rekonstrukce ulice U Bažantnice 
a Klášterní“ v rámci rozpočtu obce na rok 2014 a rok 2015 s předpokládaným rozpočtem 
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celkových výdajů projektu ve výši 4.500.000  Kč včetně DPH, 
II. souhlasí s předfinancováním projektu a zařazením financování projektu do rozpočtu roku 2014 
a do návrhu rozpočtu na rok 2015. 
Přítomno: 16 pro-15, proti-0, zdržel se-1 
 
Hlasování: 
Pro: Šrámek, Pučelíková, Peták, Polanecký, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, Macháček, 
Machartová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 
Zdržel se: Jelenová. 
 
5. Výběrové řízení – poskytnutí finančních prostředků z FRB bydlení města Milevska - OVV 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupil  
Ing. Mgr. Doubek. 
 
Usnesení č. 305/14 
Zastupitelstvo města Milevska 
I.  vyhlašuje záměr na výběrové řízení na poskytnutí finančních prostředků z Fondu rozvoje 
bydlení města Milevska a to na dobu 45 dní, 
II. jmenuje  komisi pro výběr žadatelů o poskytnutí finančních prostředků z Fondu rozvoje 
bydlení města Milevska ve složení Bc. Zdeněk Herout, Mgr. Martin Třeštík,  
MUDr. Miroslava Pučelíková, RSDr. Jiří Kotalík, Ing. Pavel Procházka, tajemník komise  
JUDr. Jana Čunátová. 
Přítomno: 14  pro-14, proti-0, zdržel se-0 
 
Pro: Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, 
Macháček, Machartová, Kotalík, Beneš, Doubek. 
 
6. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 512/29 v ulici Dr. B. Šmerala – vyhlášení  
    záměru - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 
 
Usnesení č. 306/14 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje vyhlášení záměru na prodej pozemkové parcely parc. č. 512/29 o výměře 49 m2, v k. ú. 
Milevsko paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcely bude ve výši 
min. 150 Kč za 1 m2.  
Přítomno: 14 pro-14, proti-0, zdržel se-0. 
 
Pro: Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, 
Macháček, Machartová,  Kotalík, Beneš, Doubek, 
 
Návrhy na nové záležitosti. 
Nebyly vzneseny žádné návrhy na nové záležitosti. 
 
Informace z úřadu. 
Nebyly podány. 
 
Reakce na předchozí dotazy a podněty. 
 
Ing. Mgr. Doubek informoval o odpovědi, kterou obdržel od jednatele SPOS Milevsko s. r. o. 
pana Zelenky ohledně hospodaření této společnosti. 
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Pan starosta seznámil přítomné s dopisem některých občanů ohledně špatného stavu chodníků a 
městských domů v ulici Sokolovská a v rámci prezentace se špatným stavem i dalších domů v této 
ulici, které nejsou v majetku města. 
 
 
p. starosta – doporučil, aby celá ulice Sokolovská byla zahrnuta do plánu oprav včetně chodníku. 
Ing. Kabele – kanalizace v této ulici je v havarijním stavu, proto v současné době není bohužel 
z ekonomických důvodů možné realizovat opravy jak komunikace, tak chodníků. 
Ing. Beneš – upozornil, že rovněž vodovodní potrubí v této ulici je ve špatném stavu. 
Ing. Mgr. Doubek – jedná se o finančně náročnou investici, rozhodnutí ohledně městských domů 
je na rozhodnutí zastupitelstva. 
 
Dotazy a podněty. 
 
p. Luxemburg – dotaz na JUDr. Kupce, Ph.D. ohledně kontroly Finančního výboru ZMM ve 
společnosti Služby města Milevska spol. s r.o. 
JUDr. Kupec, Ph.D. – kontrola probíhá. 
Ing. Mgr. Doubek – vysvětlil, proč kontrola v SMM není ještě dokončena. 
p. Luxemburg – dotaz ohledně úklidu ve městě. 
p. Polanecký – bude probíhat jako vždy běžný úklid města po ukončení zimní sezony.  
p. Luxemburg – dotaz ohledně úprav a kácení stromů v Bažantnici.  
p. starosta – k úpravám v parku se může vyjadřovat pouze státní správa, nikoli město. 
Mgr. Machartová – zopakovala, že pozemek je v majetku premonstrátů, město se k tomuto 
nemohlo vyjadřovat. 
Ing. Rucká – vysvětlila, že tímto krokem město ušetřilo finance, majitel parku na rekonstrukci 
obdržel dotaci. 
 
p. Luxemburg – dotaz ohledně jednání Kontrolního výboru ZMM. 
RSDr. Kotalík – Kontrolní výbor plní řádně všechny kontroly dle schváleného plánu ZMM. 
 
p. Luxemburg – dotaz ohledně městské kroniky od kdy se vede, jakým způsobem apod. 
p. starosta – informace o kronikách bude v Milevském zpravodaji. 
 
Mgr. Veselá – navrhla, aby se zveřejňovaly materiály ZMM na stránkách města Milevska.  
p. Buřil – v únoru zasílal žádost na MěÚ na Dopravní komisi RMM ohledně parkování z důvodu 
zásobování prodejny, dosud nedostal odpověď.  
Ing. Šrámek – Dopravní komise žádost p. Buřila posoudila, ale rozhoduje Rada města Milevska. 
Ing. Kabele – Dopravní komise RMM nedoporučila povolit toto parkování z důvodu, že město 
zatím jinde vyhrazené parkovací stání nikde nepovolilo. 
p. starosta -  Odbor dopravy MěÚ předloží Radě města Milevska k tomuto materiál, ke kterému 
rada zaujme stanovisko. 
p. Koliha – upozornil na vylomené obrubníky v ul. Dukelská směrem ke vjezdu do garáží a 
informoval, že obdržel od města Milevska odpověď na svou žádost týkající se odměn vedoucích 
zaměstnanců města Milevska. 
p. starosta – seznámil p. Kolihu s veřejně dostupnou účetní závěrkou firmy, která provozuje 
fotovoltaickou elektrárnu na pozemku města.  
 
p. Smrček – dotaz ohledně amfiteátru DK. 
p. starosta – v oblasti amfiteátru DK probíhá oprava. 
Mgr. Třeštík – dojde k oplocení amfiteátru a bude otevřeno v rámci provozní doby Domu kultury. 
Mgr. Machartová – do amfiteátru bude možné dostat se i vchodem z ul. Komenského. 
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Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně prodeje bytu, zda je výhodnější obálková metoda nebo formou 
licitátora.  
Bc. Smrčina – materiál bude teprve projednán v dubnovém jednání RMM a následně projednán 
v zastupitelstvu. 
JUDr. Kupec, Ph.D. – informoval o historii pořizování městských kronik. 
p. Beneš – navrhuje vybudovat sjezd – bezbariérovou trasu do Bažantnice u schodiště. 
p. starosta – město Milevsko není majitelem tohoto parku, ale tato možnost bude s majiteli 
projednána. 
Mgr. Machartová – návrh je součástí projektu úprav v tomto parku, zatím na toto bohužel nejsou 
finance. 
Ing. Rucká – projekt řešící Bažantnici je plně rozpracovaný pouze pro revitalizaci zeleně, cestní 
síť je pouze ve formě studie, nikoli ve formě prováděcího projektu. 
 
p. Smrček – proč jsou rušeny zahrádky na starém sídlišti. 
Ing. Rucká – jsou rušeny v rámci realizace projektu rekonstrukce zeleně starého sídliště, 
v současné době probíhá vše dle projektu tak, jak má. 
 
Evidence dotazů a podnětů. 
 
30) p. Koliha – podnět pro Dopravní komisi RMM, aby se zabývala nedostatky v lokalitě na 
Hůrkách (poškozené chodníky, obrubníky, špatný stav komunikace, apod.), v Nádražní ul. lokalita 
„u Vzoru“ jsou jámy, kde se drží voda. Bude řešeno společně s finančním pokrytím v rámci plánu 
akcí na rok 2015. 
49) p. Luxemburg – dotaz na JUDr. Kupce, Ph.D. ohledně kontroly Finančního výboru ZMM ve 
společnosti Služby města Milevska spol. s r.o. – zodpovězeno obratem. 
50) p. Luxemburg – dotaz ohledně úklidu ve městě -  zodpovězeno obratem. 
51) p. Luxemburg – dotaz ohledně úprav a kácení stromů v Bažantnici – zodpovězeno obratem. 
52) p. Luxemburg – dotaz ohledně jednání Kontrolního výboru ZMM – zodpovězeno obratem. 
53) p. Luxemburg – dotaz ohledně městské kroniky od kdy se vede, jakým způsobem apod. 
Informace o kronikách bude zveřejněna v Milevském zpravodaji. 
54) p. Buřil – v únoru zasílal žádost na MěÚ na Dopravní komisi RMM ohledně parkování 
z důvodu zásobování prodejny, dosud nedostal odpověď.  
Odbor dopravy MěÚ předloží Radě města Milevska k tomuto materiál, ke kterému rada zaujme 
stanovisko. 
55) p. Koliha – upozornil na vylomené obrubníky v ul. Dukelská směrem ke vjezdu do garáží. 
Vyřídí odbor dopravy MěÚ. 
56) p. Smrček – dotaz ohledně amfiteátru DK – zodpovězeno obratem. 
57) Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně prodeje bytu, zda je výhodnější obálková metoda nebo 
formou licitátora.  
58) p. Beneš – navrhuje vybudovat sjezd – bezbariérovou trasu do Bažantnice u schodiště. 
Bude projednáno s majiteli. 
59) p. Smrček – proč jsou rušeny zahrádky na starém sídlišti – zodpovězeno obratem. 
 
Závěr. 
Jednání bylo ukončeno ve 20:45 hodin.  
 
Bc. Zdeněk Herout v. r. 
starosta města 
 
 
 
Upravila: 
Petra Slunečková 


